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Na&scaron;i ljudi moraju imati vjeru u Boga i dobre misli jer dobre misli stvaraju dobre doga�aje.




     
Na poetku estitam na ponovnom izboru za kneza, nadam se da nije kasno! Inae, kakve ambicije ima op�ina za sljede�i
period?



     	Nikada nije kasno, hvala lijepa na iskrenoj estitki. Ne znam da li je ambicija upravo najprikladnija rije, bolje bih rekao
ciljevi. Želje nisu dobre, ciljevi su dobri, ne možemo živjeti bez ciljeva. 
Na poetku ovog novog mandata cilj nam je zavr&scaron;iti zapoete projekte. Vidimo da nije lako, neki put se stvari
te&scaron;ko okre�u, problem je i o financiranju, odnosno o ritmu dolazaka novaca, ali ne trebamo se žaliti nego i�i dalje i
initi sve ono &scaron;to o nama ovisi kako bismo mogli dovr&scaron;iti sve zapoete projekte. U tijeku je izgradnja mosta
preko Kara&scaron;a, vi to sigurno ve� znate, most koji �e povezati dvije strane na&scaron;eg mjesta. Me�utim, u nedavnoj
kampaniji za mjesne izbore  na&scaron;i projekti su mnogo puta bili spominjani, ljudi ve� znaju o emu se radi  tako da ih
ne�u niti ja previ&scaron;e spominjati sada. Imamo i velike projekte ali bi željeli da i putem projekata manjih dimenzija
uljep&scaron;amo život žitelja Jabala, Nermi�a i Kara&scaron;eva. 



     Kada je rije o jednom posebnom projektu, ja bih rekao da je to investicija za uvo�enje plina u Kara&scaron;evo. Slijedi
napraviti studij izvodljivosti i zatim potražiti financiranje od Vlade, koja je raspoložena financirati, a postoje i novci Europske
unije koji su namijenjeni upravo za uvo�enje plina. To je jedan na&scaron; veliki projekt na kojemu ve� radimo. Drugi veliki
projekt je asvaltiranje svih sokaka. Projekt je izra�en i ve� je pro&scaron;le godine poslan Vladi samo &scaron;to Program
kroz kojega su se radili projekti ovakvog tipa bio je ukinut. Od 2021 ulazimo u novo financiranje Europske unije i nadam
se da �emo u okviru toga iskoristiti svaku priliku koja nam se pruža za asvaltiranje svih puteva u Jabalu, Nermi�u i
Kara&scaron;evu. To je drugi veliki projekt za na&scaron;u zajednicu. A veoma interesantan projekt je vezan za turizam,
za iskori&scaron;tavanje turistikog potencijala na&scaron;e zone. Obnovit �emo u kratkom vremenu ove na&scaron;e tri
vodenice iz Kara&scaron;eva i napraviti svojevrsnu promenadu izme�u njih, &scaron;etali&scaron;te koje bi zavržilo kod Tri
vodenice, upravo na ulasku u prirodni rezervat rijeke Kara&scaron;a. I kada sve govorimo o turizmu, ho�u istaknuti da
smo dobili definitivnu sudsku odluku prema kojoj kanton Padina Seaca pripada nama, a trebamo znati da ona druga dva
kantona, Jervani i Komarnik, tako�er pripadaju nama, shodno sudskoj odluci. Mnogi na&scaron;i ljudi imaju na tim
prostorima imanja, a turistiki potencijal na tim mjestima je ogroman i mi �emo ga poku&scaron;ati valorificirati.



     Postoji ne&scaron;to &scaron;to želite ostvariti, a nikako ne možete, na primjer privlaiti neke investicije u na&scaron;a sela
i otvoriti nova radna mjesta?



     Rije je i o samim investitorima. Oni dolaze, mi im trebamo iza�i u susret, dakako. Otvoren sam za sve investicije, za sve
investitore koji žele ne&scaron;to napraviti u na&scaron;im mjestima. Kad je Parabo, jedan mali minimarket, pokazao
interes do�i u na&scaron;e mjesto, oporba je vehementno bila protiv i nikako ne mogu razumijeti za&scaron;to toliko
protivljenje za jedan postupak koristan za sav na&scaron; narod. S druge strane, jedan je poduzetnik nedavno  kupio
hotel Marghita�, namijerava ga obnoviti i uzgajati na obližnjem podruju preko 300 krava pasmine Angus, a takva djelatnost
�e biti od velike koristi i za na&scaron;u op�inu. Postoje interesi i za otvaranje pansiona na na&scaron;em podruju i mi se
ne smijemo zatvoriti jer na taj nain ne�emo ni&scaron;ta posti�i. Kad se previ&scaron;e otvorimo može postojati opasnost
asimilacije ili gubitka identiteta ali mi moramo prona�i nain za održavanje jedne svojevrsne ravnoteže u svemu tome, to �emo,
dakako, napraviti i pomo�u Zajedni&scaron;tva Hrvata.
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     Ponavljam, otvoren sam prema svim investitorima dobrih namjera i podržavam ih jer znam da je to klju uspjeha u životu
na&scaron;ih žitelja. Na&scaron;a op�ina obuhva�a veliko podruje izuzetne ljepote i bila bi prava &scaron;teta kada ne
bismo iskoristili sav potencijal s kojim raspolaže.



   	Kara&scaron;evska op�ina ima novog vicikneza. Kako te�e suradnja s njim? 



    Pri izboru novog vicikneza kara&scaron;evske op�ine radilo se o dogovoru i koncesiji radi dobrog funkcioniranja
kara&scaron;evskog Mjesnog vije�a. Nije da PSD-ova stranka nije imala sposobne ljude, ljude koji bi mogli obavljati
funkciju vicikneza. Ja sam želio da biv&scaron;i viciknez ostane na funkciji ali to je bilo neostvarljivo jer je on imao samo
jedan glas u Mjesnom vije�u. Nama treba stabilitet u Mjesnom vije�u i upravo zato smo onda odluili da u ovom mandatu
novi viciknez bude gospodin �ure� Mihajla, inae lan Zajedni&scaron;tva Hrvata. Na taj nain �e se mo�i realizirati projekti dobri
za kara&scaron;evsku op�inu jer imamo ve�inu u Mjesnom vije�u. Iz iskustva znam, dogodilo se vi&scaron;e puta u
proteklom mandatu da neki na&scaron;i prijedlozi budu glatko odbijeni od oporbe, bez ikakvog dodatnog
obja&scaron;njenja, tek samo tako. Ne velim sad da su dobri svi projekti koji predloži naelnik, ali velim da oko svih
prijedloga mora postojati diskusija i izno&scaron;enje argumenata. 



    &Scaron;to se tie novoga vicikneza sigurno vam je poznato da smo se nas dvojica i prije veoma dobro slagali, gospodin
�ure� Mihajla je ovjek koji je zajedno sa mnom i u crkvenom vije�u, i&scaron;li smo zajedno na hodoa&scaron;�a, veoma je
pobožan i to je jako važno. Na poetku je puta ali sam siguran da �e dobro obavljati svoj posao. Suradnja s novim viciknezam
je dobra. Ja sam mi&scaron;ljenja da kad ovjeku nudi&scaron; dobro može&scaron; oekivati samo dobro, a mi se obojica
nalazimo na istoj platformi tako da �e op�ina i u budu�nosti dobro funkcionirati. 



&Scaron;to biste poruili mje&scaron;tanima na&scaron;ih mjesta?




     Na&scaron;i ljudi moraju imati strpljenja i mir u du&scaron;i, moraju se oduprijeti postoje�oj tendenciji prema kojoj bi bili
cijelo vrijeme nezahvalni. Znam da na&scaron;a djelatnost nije idealna, znam da se doga�aju i gre&scaron;ke ali kad
stavimo sve u ravnotežu mislim da idemo prema naprijed, mislim da smo pozitivni. Na&scaron;i ljudi moraju imati vjeru u
Boga i dobre misli, jer dobre misli stvaraju dobre doga�aje, a to znam iz osobnog iskustva. Ukoliko ovjek ima dobru volju i
dobre misli, onda mu se stvaraju i uvjeti za napredak. Tako�er, ljudi trebaju biti radosni jer onda su i sretni, radost stvara
pozitivnu energiju. A kad su ljudi radosni onda su sretni i kad pada snijeg ili ki&scaron;a, i kad je nebo oblano ili sunano,
onda su pomireni i sa zemljom koju gaze i s nebom odozgora.


Ivan Dobra
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